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Rada Gminy Stare Bogaczowice 
 
 

Protokół nr XIX/2021 

XIX Sesja w dniu 23 marca 2021  
Obrady rozpoczęto 23 marca 2021 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:45 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1.Marzena Data 

2.Izabela Kamińska 

3.Arkadiusz Karczmarz 

4.Emilia Kmiecik 

5.Lucyna Król 
6.Daniel Mikulski 
7.Edward Podgórski 
8.Tomasz Pryczek 

9.Aneta Rajca 

10.Justyna Sobota 

11.Nina Stańko 

12.Alicja Stępnik 

13.Rodryg Świteńki 
14.Marcin Uchmanowicz 

15.Ariel Zarzeczny 

  1. Otwarcie Sesji 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Aneta Rajca otworzyła obrady XIX nadzwyczajnej  sesji Rady 
Gminy Stare Bogaczowice, powitała radnych i osoby uczestniczące w posiedzeniu. 
Poinformowała, że sesja Rady Gminy zwołana jest na wniosek Wójta Gminy Stare 
Bogaczowice. Sesja prowadzona jest w trybie zdalnym w związku z panującą pandemią 
wywołaną wirusem COVID-19. Odczytała listę obecności zalogowanych do systemu E-Sesja 
radnych, którzy potwierdzili swoją obecność. Następnie na podstawie listy obecności 
stwierdziła, że w posiedzeniu udział bierze 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
Gminy wynoszącego 15 radnych stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał. (lista obecności w załączeniu) 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad 
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Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła proponowany porządek obrad i zapytała, o uwagi 
do porządku. 

Porządek obrad XIX Sesji Rady Gminy Stare Bogaczowice –sesja zdalna 

 Otwarcie sesji 

1. Zatwierdzenie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji  

3.       Podjęcie uchwały w sprawie akceptacji wprowadzenia bezpłatnej  komunikacji gminnej na 

terenie Gminy Stare Bogaczowice 

4. Wolne wnioski i informacje.  

5. Zamknięcie obrad. 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marzena Data, Izabela Kamińska, Arkadiusz Karczmarz, Lucyna Król, Daniel Mikulski, Edward 
Podgórski, Tomasz Pryczek, Aneta Rajca, Justyna Sobota, Nina Stańko, Alicja Stępnik, Rodryg 
Świteńki, Marcin Uchmanowicz, Ariel Zarzeczny 
NIEOBECNI  (1) 
Emilia Kmiecik 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 
 
Radni nie wnieśli uwag do protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marzena Data, Izabela Kamińska, Arkadiusz Karczmarz, Lucyna Król, Daniel Mikulski, Edward 
Podgórski, Tomasz Pryczek, Aneta Rajca, Justyna Sobota, Nina Stańko, Alicja Stępnik, Rodryg 
Świteńki, Marcin Uchmanowicz, Ariel Zarzeczny 
NIEOBECNI (1) 
Emilia Kmiecik 
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4. Podjęcie uchwały w akceptacji wprowadzenia bezpłatnej komunikacji gminnej na 
terenie Gminy Stare Bogaczowice 

  

Mirosław Lech Wójt Gminy Stare Bogaczowice: Poinformował Radnych, iż przedstawiona 
uchwała wynika  z sytuacji jaka panuje w dwóch miejscowościach tj. Chwaliszów i Cieszów, 
ponieważ od początku nowego roku miejscowości te pozbawione są komunikacji po tym jak 
zrezygnował dotychczasowy przewoźnik. Prowadzone były rozmowy z innymi przewoźnikami, 
ale bez rezultatów, gdyż albo przewoźnicy nie mają odpowiedniego taboru, albo nie jest to dla 
nich opłacalne. Nie mogę pozwolić na to, aby miejscowości te były odcięte od świata. 
Mieszkańcy tych miejscowości mają potrzebę dojazdu do lekarza, szkoły, sklepu itd.  Gmina 
dysponuje busem. Szukaliśmy wzorca, który pozwoliłby prowadzić takie przewozy. Taki 
wzorzec został znaleziony. Stąd potrzeba podjęcia uchwały i powierzenia mi zorganizowania 
takiego transportu. Transportu specjalnego na terenie Gminy. Transport specjalny, wiąże sią z 
tym, że musi być określony cel i grupa ludzi na dla której będzie on świadczony. Grupę osób 
ograniczymy w taki sposób, że zrobimy tzw. karty mieszkańca, które będą biletem na 
bezpłatny transport. Tylko osoby, które będą posiadały kartę będą mogły korzystać z 
transportu. Karta będzie przysługiwać tylko osobom, które są zameldowane albo płacą podatki 
w naszej Gminie.    

Radny Ariel Zarzeczny: Ile planowanych jest kursów w perspektywie dnia? 

Mirosław Lech Wójt Gminy Stare Bogaczowice: Planowane są cztery kursy. Trzy kursy Stare 
Bogaczowice, Chwaliszów, Cieszów do Świebodzic i powrót do Starych Bogaczowic. Tak, aby 
można było przesiąść się na bus do Wałbrzycha. Jeden kurs: Urząd Gminy, Cieszów, Struga tak 
aby można było przesiąść się na autobus nr 8 do Wałbrzycha. 

Radny Rodryg Świteńki: Dokąd będzie dojeżdżać bus w Świebodzicach?  

Mirosław Lech Wójt Gminy Stare Bogaczowice: W Świebodzicach będą to dwa przystanki, tak 
aby młodzież mogła dojechać do szkół średnich oraz mieszkańcy do ośrodka zdrowia. 

Radny Arkadiusz Karczmarz: Ten transport specjalny jest wynikiem tego, iż  gmina nie może 
prowadzić własnego transportu. 

Mirosław Lech Wójt Gminy Stare Bogaczowice: Dokładnie tak. 

Radny Ariel Zarzeczny: Mam pytanie dotyczące kart mieszkańca, czy każdy mieszkaniec 
dostanie z automatu, czy musi się sam zgłosić? 

Mirosław Lech Wójt Gminy Stare Bogaczowice: Mieszkaniec musi się zgłosić. Będzie 
regulamin, trzeba będzie złożyć wniosek.  

Radny Edward Podgórski: Panie Wójcie w uzasadnieniu jest, że dotyczy to mieszkańców 
Chwaliszowa i Cieszowa, a co z mieszkańcami Lubomina i Jabłowa ? Drugie pytanie: Skąd 
środki na pokrycie tego zadania? 
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Mirosław Lech Wójt Gminy Stare Bogaczowice: Jeśli chodzi o Lubomin i Jabłów to jest tam 
prywatny przewoźnik, który obsługuje przewozy. Tam są kursy realizowane, a przez Cieszów 
nie jeździ nic. Środki będą z  działu transport publiczny. 
 

Radny Arkadiusz Karczmarz: Czy w związku z tym, że mamy okres dodatkowych obostrzeń, 
czy będzie możliwość składania wniosków o kartę mieszkańca przez internet? 

Mirosław Lech Wójt Gminy Stare Bogaczowice: Jeśli będzie taka możliwość to będziemy szli 
w takim kierunku.  

Tomasz Fąka Zastępca Wójta: Chciałem dodać, że karty mieszkańca będą wydawane dopiero, 
gdy wejdzie w życie uchwała. 

Mirosław Lech Wójt Gminy Stare Bogaczowice: Jeszcze chciałem dodać informacyjnie trasa 
będzie prowadziła przez cały Cieszów, na Zaolziu będzie bus skręcał na Chwaliszów i będzie 
przejeżdżał przez cały Chwaliszów. 

Radny Rodryg Świteńki: Na jak długi  czasookres to jest planowane? 

Mirosław Lech Wójt Gminy Stare Bogaczowice: Myślę, że tak długo jak będą tego 
potrzebowali mieszkańcy, tylko w dni robocze. 

Radny Rodryg Świteńki: Czy wiadomo coś jeśli chodzi o komunikację miejską ze  Świebodzic, 
czy autobus do nas nie dojedzie? 

Mirosław Lech Wójt Gminy Stare Bogaczowice: Nie ma na razie takiej możliwości. Mają 
cztery autobusy, nie ma możliwości technicznych.  

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w akceptacji wprowadzenia bezpłatnej komunikacji gminnej na terenie 
Gminy Stare Bogaczowice.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marzena Data, Izabela Kamińska, Arkadiusz Karczmarz, Lucyna Król, Daniel Mikulski, Edward 
Podgórski, Tomasz Pryczek, Aneta Rajca, Justyna Sobota, Nina Stańko, Alicja Stępnik, Rodryg 
Świteńki, Marcin Uchmanowicz, Ariel Zarzeczny 
NIEOBECNI (1) 
Emilia Kmiecik 

5. Wolne wnioski i informacje. 
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Przewodnicząca Rady Gminy przypomniała Radnym o konieczności złożenia oświadczeń 
majątkowych za rok 2020 do końca kwietnia.  
 
Radny Ariel Zarzeczny: Otrzymałem informację od jednego z przewodników PTTK,  że na 
szlaku niebieskim ze Strugi do zamku Cisy są dwa miejsca gdzie są zebrane śmieci w workach. 

Mirosław Lech Wójt Gminy Stare Bogaczowice: Proszę sprecyzować gdzie to dokładnie jest 
bo to jest trudny szlak. 

Radny Rodryg Świteńki: Mam pytanie jak wygląda sytuacja chorych na Covid na terenie 
Gminy? 

Mirosław Lech Wójt Gminy Stare Bogaczowice: Nie rozumiem pytania. Nie ma z nami 
kierownika GOPS,  odpowiemy po sesji. 

Radna Izabela Kamińska: Nawiązując do pytania Radnego Ariela Zarzecznego odnośnie 
śmieci. Pojawia się kolejne wysypisko, gdzie są porzucone części samochodowe ze Strugi w 
stronę ogródków działkowych na Podzamczu. Jest o kolejne dzikie wysypisko, gdzie zostały 
nam podrzucone śmieci. 

Tomasz Fąka Zastępca Wójta: Sprawa został zgłoszona na policję. Docelowo skończy się 
prawdopodobnie tym, że posprzątamy śmieci. Czy policja ustali sprawcę ? To zobaczymy. 

Radna Izabela Kamińska: Ktoś ewidentnie pozbywa się odpadów po raz kolejny na nasz koszt. 
Może trzeba założyć monitoring,  foto pułapkę? 

Tomasz Fąka Zastępca Wójta: Rozważymy takie rozwiązanie. 

Radna Izabela Kamińska: Proszę rozważyć takie rozwiązania bo takich miejsc jest dużo. 

Radny Arkadiusz Karczmarz: Chciałem wszystkim Państwu podziękować za podjęcie tej 
uchwały bo brak komunikacji był dla nas bardzo dużym problemem. 

6. Zamknięcie obrad. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady XIX sesji Rady 

Gminy Stare Bogaczowice.  

Przewodnicząca 
Rada Gminy Stare Bogaczowice  

Przygotował(a): Barbara Kurasińska

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


